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Pan 
Maciej Antczak
Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi  na interpelację  z 27 maja 2024 r.  w sprawie roślinności  w obrębie
Ronda Westerplatte informuję, że obecnie róże rosnące na terenie ronda oraz wysp
rozdzielających pasy jezdni w jego obrębie są w pełni rozkwitu. 

W  najbliższym  czasie  przycięte  zostaną  przekwitnięte  kwiatostany,  a  pozostałe
zabiegi formujące zostaną wykonane jesienią.

Z poważaniem
                                                                 Prezydent Miasta Kalisza

       /…/
     Krystian Kinastowski 



Szanowny Panie Prezydencie,  

 

wjeżdżając z lewego pasa z ulicy Podmiejskiej na Rondo Westerplatte, jadąc w stronę Galerii 

Amber, kierowca do ostatniego momentu nie widzi pasów ruchu oraz pojazdów znajdujących 

na rondzie, ze względu na krzewy oddzielające przeciwległe pasy ruchu na ul. Podmiejskiej. 

Krzewy są zbyt wysokie, co nie tylko powoduje zagrożenie kolizją, ale również ogranicza 

płynność ruchu. Podobny problem, choć w mniejszym zakresie, występuje dla kierowców 

jadących lewym pasem al. Wojska Polskiego w stronę Ostrowa Wielkopolskiego. 

 

Proszę o informację, czy możliwe jest zadbanie o bezpieczeństwo w ruchu drogowym i 

przycięcie krzewów na ww. odcinkach oraz o informację, kto odpowiada za tego typu 

interwencje. 

 

Pozdrawiam 

Maciej Antczak 

Radny Miasta Kalisza 

 


